
 
 

 

 

Styrelsesammanträde PROTOKOLL  5/2021 

Digitalt Utskrivningsdatum 

 2021-11-19 

Tid 2021-11-18, kl 19.00-20.00  

Närvarande Conny Lundevall 

Tor-Åke Bengtsson 

Tomas Elvhage 

Helena Frisk Wesström 

Sofie Malmodin 

Charlotte Nilsson  

Harpa Óskarsdóttir 

Kari Ånberg 

 

Förhinder Evelina Björkqvist 

 Birgitta Kahn 

 Sofie Sandell  

  

1. Öppnande Conny öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Godkännande av 

agendan 

Föredragningslistan godkänns. 

3 Justerare Utses Tomas Elvhage till justerare av dagens protokoll. 

4. Föregående 

protokoll 

Protokoll nr 4 från den 19 augusti 2021 läggs med godkännande 

till handlingarna. 

5. Personal och kansli Helena meddelar att lönesamtal har inletts med personalen – 

nya löner ska sättas enligt avtal från den 1 november 2021. 

Kari informerar om fortsatt högt tryck på kansliet. 

6. Ekonomi Presenteras aktuellt ekonomiskt läge som med godkännande 

läggs till handlingarna. 

Återstartsstöd 

Beslutas att: 

skicka in ytterligare äskande gällande återstartsstöd enligt den 

lista som tidigare distribuerats till styrelsen. 

Teknisk utrustning  

Beslutas vidare att: 

köpa in datorer och telefon till kansliet. Sofie är behjälplig i 

frågan. 



 
 

7. Förbundsmötet  

2022 - val 

Skrivelse från valberedningen presenteras. 

Beslutas att: 

styrelsen funderar på valen och meddelar kansliet ev ytterligare 

förslag innan den 2 december. Därefter skickas regionens förslag 

in till valberedningen.  

8. DF-möten 2022 Följande information lämnas i dagsläget av de olika distrikten: 

RF SISU Västmanland: 5 april (Harpa o Tomas noterar datum) 

RF SISU Värmland: 5 april (Helena noterar datum) 

RF SISU Södermanland: 28 april (Conny o Lotta noterar datum) 

Gällande Östergötland och Örebro län har besked ännu inte 

lämnats. 

Helena deltar på digitalt SDF-möte i Örebro den 7 december. 

9. 

Planeringskonferenser 

Nästa planeringskonferens arrangeras den 15-16 januari på 

Kungsörstorp, Kungsör för regionens tävlingsföreningar. 

Anmälan sker senast den 1 december. 

Medverkan från styrelse o kommittéer kan bli aktuell – 

återkommer efter planeringsmöte med RF SISU-konsulenterna 

den 6 december. 

9. Rapporter Gympa-forum 

rapporteras från forumet som genomfördes semidigitalt den 9-

10 oktober. 

Bokningssystem utbildning 

Nytt bokningssystem för utbildare har införts. 

Inför detta har samtliga regioner blivit uppmanade att ligga lågt 

och invänta systemet så att förfrågningar till utbildarna går ut 

samtidigt till alla via systemet. 

Tyvärr visar det sig nu att de flesta regioner tillfrågat utbildare 

innan systemet släppts vilket medför att vår region just nu har 

svårt att få utbildare till planerade kurser!  

Berörda på förbundet har uppmärksammats på detta och vi 

kommer att stämma av hur läget ser ut efter kommande helg.  

Styrelsen informeras om utfallet under nästa vecka – detta 

påverkar i värsta fall vår ekonomiska planering när det gäller 

utbildningssidan. 

10. Övriga frågor SM-veckan 2022 – Linköping 

Förfrågan från Carl Blomqvist, RF SISU Östergötland gällande 



 
 

medverkan under SM-veckan. Nikegymnasterna kommer att stå 

som arrangör för tävlingarna i AG och Hopprep. Finns önskemål 

från vårt håll att profilera oss i samband med arrangemanget? 

Styrelsen anser att frågan ska ställas till Gymnastikförbundet 

istället för till regionen eftersom man utgår från att det är det 

nationella förbundet som i så fall ska synas. 

Kari vidarebefordrar mailet till Louise Nordenberg på förbundet 

och meddelar Carl att detta är gjort. 

11. Nästa möte Nästa sammanträde sker i samband med arbetsmötet den 29 

januari kl 12.00-16.00 (prel). Mötet sker fysiskt på Idrottens Hus 

i Örebro. 

Samma dag träffas samtliga kommittéer för att stämma av 

handlingsplaner etc. Dessa inleder sina träffar tillsammans med 

ansvarig styrelsemedlem kl 10.00-12.00. Lunchrast kl 12.00 för 

samtliga och sedan fortsätter kommittéerna sitt arbete utan 

styrelsemedverkan och avslutar när arbetet anses vara klart – 

dock senast till 16.00! 

Denna information går även ut separat till samtliga styrelse- och 

kommitté-ledamöter + till valberedningen. 

12. Avslutning Då ytterligare frågor ej finns på agendan avslutar Conny mötet 

och tackar för visad uppmärksamhet. 

 

Örebro den 18 november 2021 

Vid protokollet: 

 

/Kari Ånberg, adj sekreterare  /Conny Lundevall, ordf 

Justerare: 

 

/Tomas Elvhage 


